

HK Stock Transfer Form 港股過戶表格



To: **Monex Boom Securities (H.K.) Limited**

(Registered with SFC [CE No AEF 808])

Room 2501, 25/F, AIA Tower, 183 Electric Road, North Point, Hong Kong

香港北角電氣道 183 號友邦廣場 25 樓 2501 室

Settlement Contact: Dusmond Wong

Fax 傳真: (852) 2255 8300

Tel 電話: (852) 2255 8323

Email 電郵: settle@boomhq.com

致: **寶盛證券 (香港) 有限公司**

(證監會註冊交易商 [CE 號碼 AEF808])

Please arrange to

請為本人安排

- deliver** the following Hong Kong stocks **from BOOM** to my securities account of the following broker through CCASS.
從 BOOM 戶口 **提取** 下列港股並經中央結算過戶至本人於以下經紀行之股票戶口。
- receive** the following Hong Kong stocks **into BOOM** (BOOM CCASS ID No B02132) from my securities account of the following broker through CCASS.
經中央結算把下列港股由本人於以下經紀行之股票戶口過戶並 **存入** 至 BOOM 戶口 (BOOM 中央結算編號為 B02132)。

| Stock Code & Stock Name 股份代號及股票名稱 | Quantity 數量 | FOP / DVP / RDP Settlement Amount 交收銀碼 | System Ref No. (for official use) 只供公司內部使用 |
|--------------------------------------|----------------|--|--|
| | | | |
| | | | |
| | | | |

Receiving / Delivering * Broker details:

存入/提取* 經紀行資料:

Name of Counter-Party: _____
經紀行名稱

CCASS ID No: _____
中央結算編號

Value Date: _____ (DD/MM/YY)
交收日期 (日/月/年)

Contact Person's Name: _____
聯絡人

Contact Tel. No.: _____
聯絡電話

* Please delete
刪去不適用者

I/We confirm that there is no change in beneficial ownership through effecting this settlement instruction. I/We also undertake to indemnify and keep your company indemnified in respect of any costs and expenses, including but not limited to stamp duty, whatsoever which may be suffered or incurred by you in connection with this settlement instruction.

本人/吾等確認，股票的實益擁有權不會因本交收指示的執行而更改。本人/吾等亦承諾賠償及持續賠償 貴公司因執行本交收指示而可能蒙受或招致的任何費用及開支 (包括但不限於印花稅)。

Client's Signature: _____
客戶簽署: (For joint account, both account holders must sign. For corporate account, please affix with company chop.)
(如屬聯名戶口，所有戶口持有人均須簽署。如屬公司戶口，請加蓋公司印鑑。)

BOOM Account Name: _____
BOOM 戶口名稱

BOOM Account No.: BE/CA/CP _____
BOOM 戶口號碼

Date: _____
日期

(If there is inconsistency between the English version and the Chinese version of this instruction, the English version shall prevail.)
(本指示之英文/中文版本如出現歧義，概以英文版本為準。)